
     

Zápis z porady starosty se zastupiteli Městyse Choltice 

Porada 4/2010  Datum: 14.12.2010 
 
Přítomní:  P-přítomni, N-nepřítomni, O-omluveni 

Starosta : Bolek Tomáš Mgr. (Bol) P   

Místostarosta : Pavlík Jan Mgr.     (Pav) P   

Augustinová Jana      (Aug) P Kolářová Hana       (Kol) P Sůra Lukáš Bc.   (Sur) O 

Fižová Marie Ing.       (Fiz) P Kolbaba Zdeněk    (Kob) P Šupík Miroslav   (Sup) P 

Horák Miroslav Ing.  (Hor) P Kváč Pavel             (Kva) P Vančura Pavel   (Van) P 

Osadní Výbor LEDEC :  

HOSTÉ : Ladislav Jozíf, Milan Barvíř, František Peml 

 

Program Jednání: 

1. Seznámení s programem 

2. Připomínky zastupitelů 

3. Rozhlas – nabídka na rekonstrukci 

4. Rybníky – pozván p. Ladislav Jozíf 

5. Příprava programu 2. zasedání ZM 

6. Nákup zimní techniky 

7. Žádost pana Prokůpka o odkoupení pozemků 

8. Jednání na Památkovém ústavu v Pardubicích 

 
Jednání a usnesení: 

add 1. Seznámení s programem 

 
Starosta seznámil zastupitele s programem a s možností jeho doplnění. Žádost o 
doplnění programu nebyla vznesena. 

add 2. Připomínky zastupitelů 

 Nikdo z přítomných zastupitelů neměl připomínky. 

add 3. Rozhlas – nabídka na rekonstrukci 

 

Starosta seznámil zastupitele s nabídkami na rekonstrukci rozhlasu.  
Odborný výklad o drátové a bezdrátové formě, jejich výhodách a nevýhodách podal 
pan Milan Barvíř. Ten také zmínil možnost využít ve spolupráci s HZS Pardubice 
zrekonstruovaný místní rozhlas k zapojení do integrovaného záchranného systému.         
Závěr: Rekonstrukci rozhlasu nehodláme realizovat bezdrátovou formou. 

add 4. Rybníky – pozván p. Ladislav Jozíf 

 

Přizvaný p. Ladislav Jozif  projevil zájem o pronájem rybníku Chrtnický na další období 
a přednesl svůj návrh na péči o něj. 
 Starosta seznámil přítomné se zprávou ČIŽP, na jejímž základě došlo ke snížení vodní 
hladiny (vzhledem ke špatnému stavu hráze) a zákazu chovu ryb. Pokud nebude hráz 
opravena,nesmí se v něm chovat ryby – pan Jozíf s těmito podmínkami souhlasí. 
Přizvaný odborník pan František Peml seznámil pak zastupitele s podmínkami, za 



kterých je možné rybníky zájemcům pronajímat. 
Závěr: Zastupitelé se přiklánějí k názoru, že by se Chrtnický rybník měl panu 
Ladislavu Jozífovi pronajmout na další 2 roky.  
b) Červený, Zrcadlo, Marešák 
     Závěr: Zastupitelé souhlasí se záměrem prodloužit jejich nájem o další 2 roky. 
c) Velké a Malé Podrybníčky 
     Zastupitelé po zhodnocení informací poskytnutých panem Pemlem se přiklánějí k   
     názoru tyto rybníky dále nepronajímat, ale spíše uvažovat o jejich prodeji. 
     Závěr: Zastupitelé nedoporučují záměr pronajmout Velké a Malé Podrybníčky. 

add 5. Příprava programu 2. zasedání ZM 

 

Starosta seznámil zastupitele s navrženým programem. Byly podány 2 návrhy na 
rozšíření o: 

• dodatek ke zřizovací listině školní jídelny 
• zprávu kontrolního výboru o provedených kontrolách v MŠ a ZŠ. 
 

Po obsáhlé diskusi k jednotlivým bodům programu byly přijaty  následující závěry 
a) k bodu 6.1  Prodej části pozemku p.č. 758/3 "U Lesovny" 
    Závěr:  Zastupitelé nedoporučují prodávat pozemky v území Lesovny z důvodu   
    nevyřešených majetkových vztahů. Doporučují pronájem zabraných pozemků. 
b)  k bodu 6.2  Pronájem nebytových prostor v DCHB čp. 260 
    Závěr:  Zastupitelé souhlasí se záměrem pronájmu za 25 Kč/m2 + úhradu energií 
    a s dodatkem pro nájemce v DPS čp. 160 – možnost podnájmu. 

add 6. Nákup zimní techniky 

 

V diskusi se zastupitelé shodli na potřebě doplnit techniku potřebnou k úklidu sněhu. 
Starosta je seznámil s podanou nabídkou prodejce techniky zn. VARI. Zastupitelé 
doporučili oslovit ještě další prodejce. 
Závěr: Městys pořídí novou techniku na úklid sněhu. 

add 7. Žádost pana Prokůpka o odkoupení pozemků 

 

Starosta informoval o žádosti p. Prokůpka i námitkách p.ing. Fejfara.  
Závěr: Zastupitelé se přiklání k názoru prodeje pozemku p.č. 972/3, části pozemku p.č. 
981 a části pozemku p.č. 544/2 panu Prokůpkovi za 80 Kč/m2 + režijní náklady 
a zároveň za vyměření nájemného ze zabraných pozemků. 

add 8. Jednání na Památkovém ústavu v Pardubicích 

  

  

Zapsal: Jan Pavlík 

 


